
  

 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum  

Tekniska utskottet 2022-08-09  
 

 

Plats och tid: Sammanträdesrum Gillet, kl 09:30-12:50 
Beslutande: Gottlieb Granberg (M) 

Håkan Johansson (KD) ej närvarande § 151 (jäv) 
Anders Jansson (S) 
Gabrielle Davidsson (C) 
Bo Svedberg (S) 
 
  
 

Övriga närvarande: Jesper du Rietz, förvaltningschef  
Antti Vähäkari, avdelningschef VA  
Johan Arvidsson, avdelningschef fritid  
Samuel Skog, enhetschef fastighet 
Linus Enochson, projektör § 153 
Jirka Bärnlund Fors, landsbygdsutvecklare § 153  
Helena Nyberg, kvalitets- och utvecklingsledare  
Maria Grimstål, nämndsekreterare 

Utses att justera: Bo Svedberg (S) 

Justeringens plats och tid: Digital justering 2022-08-16  
 

 
 
 
 

  
             ANSLAG /BEVIS  

 Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Nämnd/utskott: Tekniska utskottet 

Sammanträdesdatum: 2022-08-09 Paragrafer: 147, 149-155  

Datum för anslags 
uppsättande: 

2022-08-17 
 

Datum för anslags 
nedtagande: 2022-09-07 

 
 

Förvaringsplats för 
protokollet: 

Tekniska förvaltningen 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Tekniska utskottet 2022-08-09   

Justerare  

§ 147 Dnr: TU.2022.211 
 
Redovisning av Värnamo kommuns miljöarbete 
2021 
 
Beslut 
Tekniska utskottet beslutar 
att  godkänna informationen samt  
att  ge tekniska förvaltningen i uppdrag att arbeta vidare med 

åtgärdsplanen.  
 
    
 
Ärendebeskrivning 
Plan för Värnamo kommuns miljöarbete revideras i 
kommunfullmäktige varje ny mandatperiod och ett nytt förslag 
togs fram 19 juni 2019, § 138, för perioden 2019 - 2022. Knutet 
till planen finns också en åtgärdsplan som ska revideras varje år 
av kommunstyrelsen.  
 
Kommunstyrelsen beslutade 5 april 2022 att anta Åtgärdsplan 
för Värnamo kommuns miljöarbete 2022 samt att skicka 
åtgärdsplanen till alla nämnder för genomförande.  
 
Tekniska förvaltningen har att redovisa en uppföljning av 
förvaltningens åtagande gällande Värnamo kommuns 
miljöarbete för 2021. Uppföljningen utgår från goda exempel 
inom de prioriterade områdena som finns i miljöplanen men 
följer också upp alla åtgärder och indikatorer kopplat till planen.  
 
 
Förslag till beslut 
Tekniska förvaltningen föreslår tekniska utskottet besluta 
att  godkänna informationen samt  
att  ge tekniska förvaltningen i uppdrag att arbeta vidare med 

åtgärdsplanen.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut skickas till: 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Tekniska utskottet 2022-08-09   

Justerare  

§ 149 Dnr: TU.2022.234 
 
Redovisning av delegationsbeslut till tekniska 
utskottet augusti 2022 
 
Beslut 
Tekniska utskottet beslutar 
att  godkänna redovisning av fattade delegationsbeslut. 
    
 
Ärendebeskrivning 

1. Förvaltningschef 
- Personalärenden                                 37–38/2022 
 

2. VA-chef 
 

3. Gata/parkchef 
 

4. Fastighetschef 
 

5. Biträdande fastighetschef 
 

6. Fritidschef 
 

7. Ordförande 
- Beslut om att tidigarelägga upp-  

spolning av is i Talavidshallen                   1/2022 

 
 
Förslag till beslut 
Tekniska förvaltningen föreslår tekniska utskottet besluta 
att  godkänna redovisning av fattade delegationsbeslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut skickas till: 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Tekniska utskottet 2022-08-09   

Justerare  

§ 150 Dnr: TU.2020.272 
 
Ny delegat för direktupphandling hos tekniska 
förvaltningen 
 
Beslut 
Tekniska utskottet beslutar 
att  föreslå upphandlingsnämnden att besluta om avdelningschef 

för teknik- och projektavdelningen som delegat för 
direktupphandlingsbeslut där avtal saknas för inköp av 
varor och tjänster till ett värde av 25 000 – 100 000 kronor 
för funktionens ansvarsområde.  

 
  
Ärendebeskrivning 
Vid upphandling av varor och tjänster ska delegater utses i 
förvaltningarna. Delegaterna har rätt att fatta beslut om 
direktupphandling i de fall där avtal saknas och kostnaden är 
mellan 25 000 kronor och 100 000 kronor.  
 
Upphandlingsnämnden beslutade 11 december 2019 att utse 
tekniska förvaltningens förvaltningschef och avdelningscheferna 
för fastighetsavdelningen, fritidsavdelningen, 
gata/parkavdelningen och vatten- och avloppsavdelningen som 
delegater. Upphandlingsnämnden beslutade 16 december 2020 
att utse även biträdande avdelningschef för 
fastighetsavdelningen som delegat. 
  
Tekniska förvaltningen har i maj månad inrättat en ny 
avdelning, ”teknik- och projektavdelningen” med en 
avdelningschef. Upphandlingsnämnden behöver därför föreslås 
att besluta att avdelningschefen ska vara delegat för 
direktupphandlingsbeslut.  
 
 
Förslag till beslut 
Tekniska förvaltningen föreslår tekniska utskottet besluta 
att  föreslå upphandlingsnämnden att besluta om avdelningschef 

för teknik- och projektavdelningen som delegat för 
direktupphandlingsbeslut där avtal saknas för inköp av 
varor och tjänster till ett värde av 25 000 – 100 000 kronor 
för funktionens ansvarsområde.  

 
 
 
 
 
 
Beslut skickas till: 
Upphandlingsnämnden 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Tekniska utskottet 2022-08-09   

Justerare  

§ 151 Dnr: TU.2022.47 
 
Stiftelsen Folkets park ansvarsfrihet för 2021 
 
Beslut 
Tekniska utskottet beslutar 
att  hos kommunfullmäktige tillstyrka ansvarsfrihet för styrelsen 

för Stiftelsen Folkets Park för år 2021. 
    
Jäv  
Håkan Johansson (KD) anmäler jäv och deltar inte i 
handläggningen i detta ärende.  
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska förvaltningen har erhållit Stiftelsen Folkets Park 
Värnamos årsredovisning för år 2021. Tekniska utskottet har att 
avge yttrande avseende årsredovisning för stiftelserna. Enligt 
stiftelseurkunden åligger det kommunfullmäktige att besluta om 
ansvarsfrihet för styrelsen.  
 
Ändamålet för Stiftelsen Folkets Park är ”att handha driften av 
Folkets Park och att där bedriva bland annat barn- och 
familjeverksamhet”. Värnamo kommun ansvarar för 
fastigheternas underhåll och lekparken. Stiftelsen Folkets Park 
har lämnat en förvaltningsberättelse där det framgår deras 
verksamhet har i hög grad begränsats på grund av de 
restriktioner som var av Covid-19. En planerad barnteater för 
förskola och skolan ställdes in. Då de privata sammankomsterna 
minskades ner till maximalt åtta personer så har de inte heller 
kunnat hyra ut till privata sammankomster.  
Man har kunnat arrangera barnteater vid ett tillfälle, utomhusbio 
vid ett tillfälle, konstutställning för barn och familjer under 1,5 
vecka, loppmarknad samt arrangemang vid jul, påsk och 
halloween. Stiftelsen har erbjudit allmänheten aktivitet genom 
minigolfspel under juli-september. Samarbetet har skett med 
Värnamo kommun för att ge skolungdomar möjlighet att spela 
minigolf genom ”Sommarpasset”. Utöver detta nyttjas 
minigolfbanan av förskolor och fritids inom Värnamo kommun.  
 
Stiftelsens bokslut granskas av kommunledningsförvaltningen. 
 
Förslag till beslut 
Tekniska förvaltningen föreslår tekniska utskottet besluta 
att  hos kommunfullmäktige tillstyrka ansvarsfrihet för styrelsen 

för Stiftelsen Folkets Park för år 2021. 
 

 
 
Beslut skickas till: 
Kommunfullmäktige 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Tekniska utskottet 2022-08-09   

Justerare  

§ 152 Dnr: TU.2022.200 
 
Medborgarinitiativ - Utomhuspadelbana i 
Bredaryd 
 
Beslut 
Tekniska utskottet beslutar 
att  anse medborgarinitiativet besvarat. 
 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktiges ordförande har lämnat 
medborgarinitiativet ”Utomhuspadelbana i Bredaryd” till 
tekniska förvaltningen för vidare handläggning. 
 
Enligt medborgarinitiativet är en utomhuspadelbana i anslutning 
till sporthallen och Rocknevallen ett bra komplement till 
möjligheten att idrotta i Bredaryd. Medborgarinitiativet har fått 
101 röster och 9 positiva kommentarer. 
 
Fritidsavdelningen konstaterar att det finns i investeringsplanen 
medel avsatta för att bygga multiarena/aktivitetsyta i 
kommunens fyra större kransorter. I Bor är multiarenan 
färdigställd sedan ett par år tillbaka. I Forsheda pågår dialog 
med ortens invånare om hur ytan ska utformas. Därefter ska 
aktivitetsyta i Bredaryd respektive Rydaholm planeras. Hur 
utformningen av multiarenan i Bredaryd ska se ut kommer att 
bestämmas i dialog med engagerade invånare i samhället. 
Bedömningen är att medborgarinitiativet ska anses besvarat. 
 
 
Förslag till beslut 
Tekniska förvaltningen föreslår tekniska utskottet besluta 
att  anse medborgarinitiativet besvarat. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut skickas till: 
Kontaktcenter 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Tekniska utskottet 2022-08-09   

Justerare  

§ 153 Dnr: TU.2022.128 
 
Ansökan om medel för uppgradering av Tånnö 
småbåtshamn 
 
Beslut 
Tekniska utskottet beslutar 
att  godkänna informationen. 
 
 
Ärendebeskrivning 
Längs Vidösterns östra strand äger kommunen endast en liten 
sträcka strandlinje om cirka 100 meter där Tånnö båtförening 
idag bedriver sin verksamhet. Marken har under lång tid 
arrenderats ut till föreningen av Värnamo kommun.  
  
Båtföreningen har efter dialog med tekniska förvaltningen sökt 
medel för att utveckla småbåtshamnen med ny båtisättningsramp 
och bryggor. Medel har beviljats från Furen-Flårens 
sjöregleringsfond med 229 000 kronor och Vidösterns 
fiskevårdsområde med 40 000 kronor. Föreningen kommer även 
satsa 40 000 kronor själva, vilket är stora delar av deras eget 
sparade kapital. Föreningen har budgeterat detta arbete till 
399 000 kronor (dock före senast halvårets prisstegring). Med 
eget kapital och beviljade medel från Furen-Flårens 
sjöregleringsfond, Vidösterns fiskevårdsområde och egna medel 
saknas 90 000 kronor för att genomföra denna åtgärd.  
Återstående 90 000 kronor har föreningen ansökt om hos 
kommunstyrelsen i Värnamo kommun. Ansökan är överlämnad 
till tekniska förvaltningen för hantering.     
  
Från kommunens sida är det viktigt att kunna erbjuda boende i 
Tånnö med omnejd en möjlighet till båtplats och rekreation i 
strandnära läge. Förvaltningen har därför fört dialog med 
representanter för Tånnö båtförening, Tånnö vägförening, Tånnö 
föräldraförening samt Tånnö hembygdsföreningen om hur 
platsen på bästa sätt gemensamt kan utvecklas. En ”masterplan” 
för områdets önskade utveckling över tid kommer behöva tas 
fram i samråd med ovanstående föreningar. Tånnö vägförening 
och Tånnö föräldraförening har signalerat att de är villiga att 
bidra ekonomisk till denna satsning. Beslut gällande ytterligare 
ansökningar till diverse utvecklingsfonder för utveckling av 
området väntas under året. 
 
Tekniska förvaltningen arbetar vidare med frågan och 
återkommer under hösten till tekniska utskottet.  
 
 
 
                                                                                    Forts. 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Tekniska utskottet 2022-08-09   

Justerare  

TU § 153 (forts.) 
 
Förslag till beslut 
Tekniska förvaltningen föreslår tekniska utskottet besluta 
att  godkänna informationen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut skickas till: 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Tekniska utskottet 2022-08-09   

Justerare  

§ 154 Dnr:   
 
Övrig information från förvaltningen 
 
Beslut 
Tekniska utskottet beslutar 
att  godkänna informationen. 
 
Ärendebeskrivning 
Fritidschefen för dialog om: 
- Presentation av förslag till process för översyn av befintliga 

bidragssystem och förankring av dessa. Det är viktigt att en 
förändring av bidragssystem görs långsamt och i nära samverkan 
med föreningslivet. Tekniska utskottet uttrycker att de är positiva till 
förändring av bidragssystemen och att en dialog om detta är viktigt.  

- Fördjupad förstudie/projektering av konstsnöspår i Borgen Outdoor. 
Konstsnöspår finns med i investeringsbudgeten för 2023. En  
översyn av tekniska lösningar behöver göras då det kan ha kommit 
ny och bättre teknik. Andra frågor att fördjupa är hur driften ska 
skötas och hur infrastrukturen ska säkerställas för den ökade 
belastning som ett konstsnöspår kommer medföra. Sträckningen av 
spåret behöver ses över då området har livlig verksamhet, så att 
verksamheten blir säker och inte utövare korsar varandras vägar i 
snabb fart. Tekniska förvaltningen återkommer under hösten med ett 
ärende för att lyfta medel för fortsatt utredning i frågan.    

 
Avdelningschef och enhetschef lämnar svar på fråga från Azra 
Muranovic (S) som mottagit synpunkter från en före detta medarbetare 
på tekniska förvaltningen. På aktuell enhet har arbetsmiljön upplevts 
som mindre bra historiskt och det har varit nödvändigt med förändring 
av ledning, arbetsmetoder och kultur. Åtgärder har gjorts kontinuerligt 
för att komma till rätta med situationen. Åtgärderna har bestått i samtal 
med medarbetare enskilt och i grupp, företagshälsovården och 
kommunens HR-avdelning har varit involverade och samtal har förts 
med fackföreningen Ledarna som också har varit behjälpliga i 
framtagande av åtgärdsplan. Vidare har organisationen och 
ansvarsfördelning förändrats och styrning och planering av 
verksamheten har utökats. Medarbetare som har uttryckt missnöje har 
erbjudits annan tjänst inom förvaltningen, men tackat nej. Medarbetarna 
som arbetar på enheten upplever idag arbetsmiljön som bra eller mycket 
bra.   
 
Förslag till beslut 
Tekniska förvaltningen föreslår tekniska utskottet besluta 
att  godkänna informationen. 
 
 
Beslut skickas till: 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Tekniska utskottet 2022-08-09   

Justerare  

§ 155 Dnr:   
 
Övrigt 
 
Beslut 
Tekniska utskottet beslutar 
1.    att  ge tekniska förvaltningen i uppdrag att se till att allmänheten                                  

blir informerad om problem att rapportera in självavläsning av 
vattenmätare samt 

2-4. att  godkänna informationen.  
 
 
 
Ärendebeskrivning 
1. Bo Svedberg (S) lyfter frågan att många kommuninvånare 

har fått meddelande i brevlådan om att de ska göra en 
självavläsning av sina vattenmätare, men inrapporteringen 
har inte fungerat. Avdelningschefen VA (vatten och avlopp) 
uppger att det bara är vissa abonnenter som har problem. 
Tekniska förvaltningen har kontaktat systemleverantören, 
som försöker hitta en lösning. Bo Svedberg (S) påtalar att 
information bör gå ut till allmänheten.   

2. Håkan Johansson (KD) har blivit kontaktad av anhörig till 
brukare som bor på äldreboende i kommunen. Den anhörige 
tyckte att det var väldigt varmt på boendet. Håkan undrar om 
det finns generella problem med temperaturregleringen på 
äldreboenden och hur möjligheterna ser ut att ge extra 
kompensation till de grupper som har större behov. 
Förvaltningschefen informerar om att de vanliga systemen 
för att kyla ner temperaturer inte alltid klarar av långvariga 
värmeböljor. Vid sådana tillfällen är det verksamhetens 
ansvar att hitta kompenserande åtgärder. Samtidigt är det 
viktigt att samverkan i frågorna sker mellan förvaltningarna.  

3. Håkan Johansson (KD) lyfter frågan om att parkenheten 
under våren låg efter med arbetet med att klippa grönytor, 
kanter och så vidare och undrar hur situationen ser ut nu. 
Förvaltningschefen svarar att det mesta arbetet är ikapp och 
det har rekryterats två nya parkarbetare.  

4. Håkan Johansson (KD) lyfter frågan om att alla stora 
genomfarter i Värnamo tätort samtidigt stängs av i två 
veckor på grund av asfaltering. Håkan undrar om 
övervägningar har gjorts om tidpunkten i fråga om vilka 
veckor och i fråga om tid, till exempel förlägga arbetet till 
helger eller nätter. Förvaltningschefen uppger att även 
entreprenörerna har sina semestertider som påverkar, men 
avvägningen har gjorts att det är viktigt att få asfalteringen 
genomförd innan skolorna börjar. Det är bra att göra  
 
                                                                                Forts. 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Tekniska utskottet 2022-08-09   

Justerare  

TU § 155 (forts.) 
 
asfalteringen när det är varmt väder, eftersom asfalten blir 
bäst då. I övrigt görs det överväganden vid alla arbeten som 
ger störningar i trafiken. Exempelvis gjordes omfattande 
VA-arbeten i Lagastigen och vid Enehagsvägen under våren 
och tidig sommar. Hade arbetena där krävt att båda körfälten 
skulle stängas av så hade det kunnat bli aktuellt med arbeten 
under kväll och natt, dock kunde arbetena göras med enbart 
reglering. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut skickas till: 
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Det här dokumentet är elektroniskt undertecknat av nedan parter.

Gottlieb GranbergBo Svedberg
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Kopia/bekräftelse på e-signerat dokument.

Signed by: GOTTLIEB GRANBERG
Date: 2022-08-15 10:52:41
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Signed by: BO SVEDBERG
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